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Abstract (en)
The method involves producing a mixture of water and abrasive in an open mixing vessel (31) at normal pressure to provide an abrasive suspension
(34). The abrasive suspension is brought to working pressure of specific mega Pascal, where the working pressure is above normal pressure. The
abrasive suspension under the working pressure is fed from an output of a diaphragm pump (36) directly to a nozzle via a pressure line (39), and a
water jet (45) with the abrasive is issued from the nozzle (44) for acting on a workpiece surface. An independent claim is also included for a water
installation jet for processing a workpiece.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Erzeugen eines unter hohem Druck aus einer Düse (44) austretenden, schleifmittelhaltigen Wasserstrahls
(45). Ein ununterbrochener Betrieb bei gleichzeitig höherer Bearbeitungsleistung und geringeren Kosten wird dadurch ermöglicht, dass in einem
ersten Schritt bei Normaldruck eine Schleifmittel und Wasser enthaltende Schleifmittelsuspension (34) bereit gestellt wird, dass in einem zweiten
Schritt die bereit gestellte Schleifmittelsuspension (34) auf einen weit über Normaldruck liegenden Arbeitsdruck gebracht wird, und dass in einem
dritten Schritt aus der unter dem Arbeitsdruck stehenden Schleifmittelsuspension (34) mittels einer Düse (44) ein schleifmittelhaltiger Wasserstrahl
(45) erzeugt wird.
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